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Zápisnica z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

 obce Nová Ves nad Žitavou 

zo dňa 28.09.2023 

Prítomní :  

• Mgr. Mária Korčoková- starostka obce 

• Jozef Hamar – poslanec obce, zástupca starostky 

• Bc. Peter Gúcky – poslanec obce 

• Ing. Martin Kováč – poslanec obce 

• Ing. Miroslav Lintner - poslanec obce 

• Marek Záhorský – poslanec obce 

• Ing. Marián Bliznák – poslanec obce 

• Martin Fröhlich– poslanec obce 

Prizvaný: - Ing. Mgr. Pavol Farkas 

Ospravedlnený: Jozef Hamar, Ing. Mgr. Pavol Farkas 

Program:  

   

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Kontrolu plnenia uznesení 

3. Čerpanie rozpočtu I-VII/2023 

4. Rozpočtové opatrenie č.2/2023 

5. Konsolidovanú výročnú správu Obce Nová Ves nad Žitavou za rok 2022 

6. Správu nezávislého audítora z individuálnej účtovnej závierky a správu nezávislého 

audítora z konsolidovanej účtovnej závierky Obce Nová Ves nad Žitavou 

7. Návrh na schválenie – odkúpenie nehnuteľnosti – rod. dom súp. č. 57 

8. Správu komisie na ochranu verejného poriadku 

9. Interpelácie poslancov 

10. Diskusia, rôzne 

11. Záver  

 

Bod 1: 

Starostka obce Mgr. Mária Korčoková privítala prítomných a otvorila 8. zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva. Konštatovala, že prítomná je nadpolovičná väčšina poslancov a vyhlásila 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva za uznášaniaschopné.   

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Miroslav Lintner, Ing. Martin Kováč 

Zapisovateľom zápisnice je:  Ing. Daniela Uhrinová 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Marián Bliznák – predseda,   

                                                            Bc. Peter Gúcky, Martin Frὂhlich -  členovia 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 5     Za: 5     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

 

Starostka predniesla návrh programu schôdze. 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Kontrolu plnenia uznesení 
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3. Čerpanie rozpočtu I-VII/2023 

4. Rozpočtové opatrenie č.2/2023 

5. Konsolidovanú výročnú správu Obce Nová Ves nad Žitavou za rok 2022 

6. Správu nezávislého audítora z individuálnej účtovnej závierky a správu nezávislého 

audítora z konsolidovanej účtovnej závierky Obce Nová Ves nad Žitavou 

7. Návrh na schválenie – odkúpenie nehnuteľnosti – rod. dom súp. č. 57 

8. Správu komisie na ochranu verejného poriadku 

9. Interpelácie poslancov 

10. Diskusia, rôzne 

11. Záver  

 

OZ Schvaľuje :  

Program obecného zastupiteľstva: 

 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 5     Za: 5     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

Bod  2: 

Druhým  bodom programu bolo: Kontrola plnenia uznesení. 

Kontrolu plnenia uznesení predniesla starostka obce Mgr. M. Korčoková 

V rozprave nevystúpil nikto. 

Uznesenie č. 60/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

kontrolu plnenia uznesení 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 5     Za: 5     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

Bod 3 : 

Tretím  bodom programu bolo: Čerpanie rozpočtu I-VII/2023 

Starostka obce na úvod vyzvala predsedu finančnej komisie aby predniesol stanovisko 

finančnej komisie. Finančná komisia podrobne preskúmala plnenie príjmov a čerpanie 

výdavkov a súhlasí s jej schválením v OZ. Potom starostka vyzvala poslancov k rozprave. 

V rozprave nevystúpil nikto. 

Uznesenie č. 61/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 
v zmysle § 11 ods.4 písm. b/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení neskorších zmien 

a doplnkov čerpanie rozpočtu za obdobie I-VII/2023. 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

Bod 4: 

Ďalším bodom programu bolo: Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 

Predseda finančnej komisie tlmočil stanovisko komisie. Komisia po preskúmaní rozpočtového 
opatrenia súhlasí s navrhovanými zmenami a odporúča OZ toto rozpočtové opatrenie schváliť. 

Potom starostka oboznámila poslancov s navrhovanými zmenami ako na strane príjmov, tak aj 

vo výdavkovej časti. 

V rozprave sa M. Frὂhlich informoval, prečo sú navýšené výdavky na palivá. Starostka 

odpovedala, že bol zakúpený nový automobil Škoda, tiež sa zvýšili výdavky na dopravu žiakov 
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zo susedných obcí, pretože je potrebný na dovoz žiakov okrem mikrobusu aj ďalší automobil 

na dopravu.  

Uznesenie č. 62/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

a/schvaľuje 

v zmysle § 11 ods.4 písm. b/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

zmien a doplnkov Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

         

Bod 5: 

Ďalším bodom programu bol: Konsolidovaná výročná správu Obce Nová Ves nad Žitavou 

za rok 2022 

Nakoľko Konsolidovaná výročná správa za rok 2022 bola zverejnená 15 dní pred zasadnutím 

OZ, poslanci mali možnosť sa s touto správou oboznámiť v dostatočnom čase. Starostka 

vyzvala poslancov k rozprave. 

M. Frὅhlich sa informoval, kde by sa mal stavať dom pre seniorov. Starostka odpovedala, že  

tam, kde je teraz zberný dvor. Tiež je za to, aby sa v obci realizovala kanalizácia. Starostka 

odpovedala, že  je to pre nás najdôležitejšia priorita.  

Uznesenie č. 63/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

Konsolidovanú výročnú správu obce za rok 2022 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

 

Bod 6: 

Ďalším bodom programu bol: Správa nezávislého audítora z individuálnej účtovnej 

závierky a správa nezávislého audítora z konsolidovanej účtovnej závierky Obce Nová 

Ves nad Žitavou. 

Starostka predniesla správu auditora s IUZ a KUZ obce za rok 2022. 

V rozprave nevystúpil nikto. 

Uznesenie č. 64/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

a/ správu nezávislého audítora z individuálnej účtovnej závierky  

b/ správu nezávislého audítora z konsolidovanej účtovnej závierky Obce Nová Ves nad Žitavou 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

Bod 7:       

Ďalším bodom programu bola: Návrh na schválenie – odkúpenie nehnuteľnosti – rod. dom 

súp. č. 57 

Starostka oboznámila poslancov s uvedeným návrhom na odkúpenie nehnuteľnosti rod. domu, 

ktorý je v tesnom susedstve MŠ. 

V rozprave sa vyjadril Bc. Gúcky , že je za to aby sa táto nehnuteľnosť odkúpila. M. Frὅhlich 

sa spýtal ako je s cestou a s pozemkom. Starostka odpovedala, že časť pozemku sa 
vysporiada  kúpou a ostatné vysporiadanie ak bude možné sa bude riešiť po kúpe. 
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Uznesenie č. 65/2023 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje  

kúpu nehnuteľnosti – kat. územie Nová Ves nad Žitavou, stavbu - dom evidovanú na parc.reg. 

„C“ parc.č. 180/2,  súp. č. 57,   o výmere 83 m2, vedeného na LV č. 1644 od Jozefa Riga, nar. 

................, trvale bytom Nová Ves nad Žitavou 57, za cenu 21 798,00 €. 

Cena je určená na vyplatenie exekúcii vedených na LV, aj na ďalšie, ktoré by pribudli do 

termínu registrácie vlastníctva na OÚ Nitra, katastrálny odbor. Zbytok kúpnej ceny bude 

vyplatený predávajúcemu.  

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 66/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

kúpu nehnuteľnosti – pozemok, kat. územie Nová Ves nad Žitavou, reg.“E“ parc.č. 180/3, 

zast.plocha a nádvorie,  o výmere 75 m2, vedenom na LV č. 2066 od Ing. Evy Smolinskej, nar. 

................., trvale bytom Pri Štifte 4300/18, 90301 Senec 

za cenu 1000,- € 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

 

Bod 8:                                                                                                                                                               

Ďalším bodom programu bol: Správa komisie na ochranu verejného poriadku 

Predseda komisie M. Frὅhlich predniesol správu. 

V rozprave nevystúpil nikto. 

Uznesenie č.67/2023 

Obecné zastupiteľstvo   
berie na vedomie 

Správu komisie na ochranu verejného poriadku 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 
 

Bod 9: 

Ďalším bodom programu boli: Interpelácie poslancov.                                                           

V rámci interpelácie M. Frὅhlich upozornil na osadenie nového označenia  pri Jednote SD 

s výjazdom na hlavnú cestu, pretože sú tam veľmi často havárie. Starostka odpovedala, že 

neustále upozorňuje DI na túto situáciu. Iniciovala už 2 stretnutia kompetentných. Navrhla, že 

by tam mohli byť osadené    2 dopravné značky STOP, po oboch stranách cesty, M. Bliznák je 

za toto riešenie.  M. Frὅhlich sa tiež informoval, ako je s rozšírením plynu na ulici 1. Mája. 

Starostka odpovedala, že máme podpísané zmluvy už s SPP aj s SPF, následným krokom bude 

zriadenie vecného bremena a kolaudácia. 

Bod 10:                                                                                                                                                               

Ďalším bodom programu bola: Diskusia, rôzne. 

V bode rôzne starostka informovala poslancov o projektoch a získaných finančných 

prostriedkoch. 

Zberný dvor – výzva bola zrušená. Pripravíme projekt do novej výzvy Z Programu obnovy 

dediny sme obdržali dotáciu vo výške 8000,00€ na orez stromov v parku.  Z Regionálneho 
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školského úradu sme tiež dostali dotáciu vo výške 24000,00 €,na výmenu kotlov v ZŠ. Čo sa 

týka kanalizácie bude potrebné vyhlásiť nové VO na výber dodávateľa. Starostka tiež 

informovala ohľadne projektu rozšírenia ZŠ. V rámci projektu by sa pristavili 3 triedy ŠD, 

zateplil by sa existujúci objekt školy, telocvične a tiež by bola rozšírená  školská jedáleň, 

a vybavená školská kuchyňa. 

                                                                              

Na záver starostka poďakovala prítomným za účasť a ukončila 8. zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

 

 

Overovatelia: ......................................                                .....................................  

                       Ing. Miroslav Lintner                                       Ing. Martin Kováč 

                                

 

 

                                                                          ----------------------------------------------- 

                                                                            Mgr. Mária Korčoková starostka obce     

Zapísala: Uhrinová                                          


